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متن پرسش

سلام: روایتی با این مضمون فرمودید که کسی که یک مقدار خوف بر رجا و یا برعکس پیشی بگیرد در

کلاس ائمه اطهار نیست. حال تکلیف حضرت عیسی چه می شود که رجا بیشتر بوده؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: در آن روایت میفرمایند نباید خوف طوری بر انسان غلبه کند که موجب

یأس از رحمت خدا گردد، و رجاء نیز نباید طوری غلبه کند که انسان نسبت به وظایف الهیاش

بیتفاوت باشد. با توجه به این دو امر، خداوند دوست دارد که در عین انجام وظایف، امید به رحمت

او بیشتر باشد. موفق باشید  


